

# Brunei DPMM FC menang bergaya ke atas Harimau Muda



**YANG TERAMAT MULIA PADUKA SERI DULI PENGIRAN MUDA 'ABDUL MALIK IBNI KEBAWAH DULI YANG MAHA MULIA PADUKA SERI BAGINDA SULTAN HAJI HASSANAL BOLKIAH MU'IZZADDIN WADDAULAH** berkenan berangkat menyaksikan perlawanan pasukan Brunei DPMM FC bertemu dengan pasukan Harimau Muda pada kejohanan Liga S di Stadium Negara Hassanal Bolkiah, Berakas.

**BANDAR SERI BEGAWAN, Ahad, 1 Mac.** - Pasukan Brunei DPMM FC membuka tirai Liga Singapura bagi tahun 2015 dengan mengutip tiga mata penuh setelah menumpaskan pasukan Harimau Muda dengan jaringan 3 - 1 di Stadium Negara Hassanal Bolkiah, Berakas, di sini.

Pada perlawanan itu, pemain import pasukan Brunei DPMM FC, Rafael Ramazotti berjaya meledakkan jaringan hatrick.

Berangkat menyaksikan perlawanan ialah Yang Teramat Mulia Paduka Seri Duli Pengiran Muda 'Abdul Malik ibni Kebawah Duli Yang Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassan

Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah.

Pada sepehar masa pertama perlawanan, pasukan Brunei DPMM FC lebih banyak melakukan serangan ke kubu lawan, namun penyudah yang tumpul nyata menghampakan pasukan tuan rumah.

Namun pada minit ke-23, pemain import baru Brunei DPMM FC, Joe Gamble membuat hantaran kepada Rafael Ramazotti yang sekali lagi menjaringkan gol kedua bagi dirinya dan sekali gus merubah kedudukan menjadi 2 - 0 buat pasukan tuan rumah pada minit ke-39.

Kedudukan 1 - 0 tersebut nyata

belum mencukupi buat pasukan Brunei DPMM FC apabila Rafael Ramazotti sekali lagi menjaringkan gol kedua bagi dirinya dan sekali gus merubah kedudukan menjadi 2 - 0 buat pasukan tuan rumah pada minit ke-39.

Gol tersebut tercipta apabila pemain tengah Brunei DPMM FC, Joe Gamble membuat hantaran kepada Rafael Ramazotti yang sekali lagi menjaringkan rembatan kencang kaki kiri melepasi jangkauan penjaga gol pasukan Harimau Muda, Farhan Abu Bakar.

Kedudukan 2 - 0 kekal hingga tamat separuh masa, sekalipun pasukan Brunei DPMM FC kerap

Oleh : Mohammad Arif Matali  
Foto : Masri Osman, Pg. Amirulnizam Pg. Haji Mohd. Ali

mencipta beberapa peluang untuk menambahkan jaringan.

Bersambung babak kedua, pasukan Brunei DPMM FC sekali lagi membolosi gawang Harimau Muda pada minit ke-53 apabila Rafael Ramzotti sekali lagi menjaringkan gol ketiga dan hatrick peribadinya pada perlawanan itu setelah menerima tumpuan kemas rakannya Joe Gamble dari kiri gawang Harimau Muda dan dengan mudah menyepak masuk ke gawang yang gagal diselamatkan oleh Farhan Abu Bakar untuk merubah kedudukan menjadi 3 - 0.

Walaupun ketinggalan dengan jaringan 3 - 0, pasukan Harimau Muda juga sesekali melakukan serangan ke kubu pasukan Brunei DPMM FC, namun percubaan mereka kerap gagal untuk mengatasi kekentalan pertahanan tengah yang dikawal oleh

Brian Mc Clean dan Azwan Salleh.

Belum cukup dengan jaringan 3 - 0, Jurulatih Pasukan Brunei DPMM FC, Steve Kean membuat percaturan strategi dengan memasukkan, Shahrazen Said untuk menggantikan Rafael Ramzotti bagi menguatkan lagi jentera serangan tuan rumah pada minit ke-85.

Kemasukan tersebut nyata belum mampu untuk menambahkan jaringan buat pasukan tuan rumah.

Ketika perlawanan memasuki minit akhir perlawanan, tiba-tiba pasukan Harimau Muda pula berhasil membolosi gawang pasukan Brunei DPMM FC melalui jaringan pemain gantian, Ridzuan Abdunloh dengan merembat masuk ke kiri gawang dan seterusnya menewaskan penjaga gol tuan rumah, Wardun Yusoff pada minit ke-91.



**PEMAIN** Brunei DPMM FC, Aminuddin Zakwan dikawal oleh dua pemain Harimau Muda.

## NASIONAL

# UNISSA anjur ceramah umum kefahaman Mazhab Shafi'i

Oleh : Hajah Siti Zuraiyah Haji Awang Sulaiman  
Foto : Azmah Haji Ahad



**PENGARAH** Pusat Penyelidikan Mazhab Shafi'i, Dr. Abdul Nasir bin Haji Abdul Rani semasa berucap pada Sidang Media mengenai ceramah umum.

Abdul Rani pada Sidang Media yang berlangsung di pusat tersebut.

Menurut Dr. Abdul Nasir, antara tujuan dalam mengadakan ceramah umum tersebut adalah bagi memperkenalkan kepada masyarakat awam tentang sejarah kehidupan al-Imam al-Shafi'i dan juga bagaimana Mazhab Shafi'i wujud serta menjadi ikutan umat Islam di seluruh dunia khususnya di Negara Brunei Darussalam.

Selain itu tambahna, objektif ceramah umum tersebut adalah untuk memberi pengetahuan kepada orang ramai tentang sumbangan al-Imam al-Shafi'i dalam pengembangan ilmu pengetahuan Islam khususnya dalam bidang ilmu Fiqh dan Usul al-Fiqh termasuk memperkenalkan kepada orang ramai tentang sumbangan tulisan-tulisan al-Imam al-Shafi'i khususnya dalam bidang Fiqh dan Usul Fiqh.

Sebanyak 10 tajuk akan dibentangkan pada siri ceramah umum tersebut dan disampaikan oleh tenaga-tenaga akademik dari UNISSA

yang sebahagian besarnya terdiri daripada warga cmtapan.

Siri pertama ceramah umum akan diadakan pada 28 Februari nanti dan akan diisikan dengan kertas kerja bertajuk 'Kelahiran al-Imam al-Shafi'i dan nasab keturunannya' oleh Ustazah Suda binti Dr. Haji Scribini dan 'Syakhshiyah al-Imam al-Shafi'i' oleh Dr. Nurol Huda binti Pehin Datu Seri Maharaja Dato Seri Utama (Dr.) Haji Ismail dari Fakulti Syariah dan Undang-Undang.

Bagi siri kedua pula yang akan diadakan pada 7 Mac 2015, kertas kerja bertajuk 'al-Imam al-Shafi'i dalam fasa menuntut ilmu' akan disampaikan oleh Ustazah Yusfariza binti Yusop dari Fakulti Usuluddin, manakala kertas kerja 'al-Imam al-Shafi'i dalam fasa mengajar dan mentadrib' disampaikan oleh Ustazah Hajah Norhayati binti Haji Abdul Karim dari Fakulti Bahasa Arab dan Tamadun Islam.

Siri ketiga ceramah umum, iaitu pada 14 Mac 2015 pula akan membentangkan kertas kerja

bertajuk 'Penulisan al-Imam al-Shafi'i dalam bidang Usul al-Fiqh' oleh Ustazah Hajah Nurasmah binti Haji Damit manakala 'Penulisan al-Imam al-Shafi'i dalam Bidang Fiqh (Qawl Qadim dan Qawl Jadid)' pula akan disampaikan oleh Ustazah Siti Zaliha binti Haji Abu Salim dari Fakulti Syariah dan Undang-Undang.

Ceramah umum akan diteruskan bagi siri keempat pada 21 Mac dengan pembentangan kertas kerja 'Pandangan para ulama terhadap al-Imam al-Shafi'i' oleh Dr. Lilly Suzana binti Shamsu dari Fakulti Usuluddin dan 'Keistimewaan Mazhab Shafi'i berbanding Mazhab lain' daripada Dr. Kamaru Salam bin Yusof dari Fakulti Perniagaan dan Sains Pengurusan.

Siri terakhir pula akan diadakan pada 28 Mac 2015 dengan tajuk 'Penyebaran Mazhab Shafi'i ke Negara Brunei Darussalam' oleh Profesor Madya Dr. Haji Mahayudin bin Haji Yahya dari Fakulti Bahasa Arab dan Tamadun Islam, sementara 'Pengamalan Mazhab Shafi'i di Negara Brunei Darussalam' pula disampaikan oleh Ustazah Nurul Halimatulwara' binti Haji Mumin dari Fakulti Usuluddin.

Orang ramai adalah dialu-alukan hadir pada siri-siri ceramah umum tersebut pada tarikh-tarikh yang telah dimaklumkan kerana ia dibukakan kepada seluruh masyarakat secara percuma.

"Kita masih lagi membukakan ruang kepada orang ramai untuk turut sama-sama menghadiri Ceramah Umum Kefahaman Mazhab Shafi'i dan kita menganggarkan seramai 100 hingga 200 orang peserta yang akan menyertai ceramah umum tersebut," jelasnya.

Manakala bahasa pengantar siri ceramah umum akan disampaikan dalam bahasa Melayu sepenuhnya.

Antara faedah yang bakal diraih oleh para peserta nanti ialah mereka akan mendapat pengetahuan dan pengalaman baru tentang tajuk yang dibentangkan serta berkonksi maklumat dengan rakan-rakan, di samping lebih mengenali sahsiah al-Imam al-Shafi'i dengan lebih terperinci serta mengukuhkan lagi pegangan terhadap Mazhab Shafi'i yang diiktui.

Sebarang maklumat lanjut mengenai ceramah umum bolehlah menghubungi sekretariatnya melalui talian 2462000 ataupun berhubung terus ke PPMS di alamat Simpang 347, Jalan Pasar Baharu, Gadong.

**BANDAR SERI BEGAWAN, Selasa, 24 Februari.** - Pusat Penyelidikan Mazhab Shafi'i (PPMS) Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) dalam usahanya untuk memantapkan dan menyebarkan lagi kefahaman masyarakat di negara ini mengenai Mazhab Shafi'i akan menganjurkan ceramah umum yang bakal diadakan sebanyak lima siri.

Ceramah Umum Kofahaman Mazhab Shafi'i itu akan diadakan pada setiap hari Sabtu pada sebelah petang (1.30 - 4.30 petang), bertempat di Dewan Jubli, UNISSA.

Perkara ini dijelaskan oleh Pengarah PPMS, Dr. Abdul Nasir bin Haji